
         Haarlem, 16-04-2015. 

 

Geachte Wethouder, raadsleden en overige aanwezigen. 

 

Zoals U zal weten, hebben wij in het verleden gestreden om onze wijk in Haarlem Zuid-West vrij te 

houden van het belanghebbendenparkeren. 

Helaas is er toen (tegen de wil van zeer vele bewoners) alsnog het belanghebbendenparkeren 

ingevoerd. 

Thans voelen wij ons echter weer overvallen door de gemeente, die het toen toch ingevoerde 

belanghebbendenparkeren wil fiscaliseren, met alle gevolgen van dien. 

Ongetwijfeld brengt de invoering van het systeem weer hoge kosten met zich mee, waarbij het 

onderhoud niet moet worden vergeten. 

De exploitatie zou wel eens negatief kunnen uitvallen, hetgeen voor de bewoners dan weer hogere 

parkeerkosten met zich mee zal brengen. 

 

Het fiscaliseren zal ook het sociale leven nadelig beïnvloeden. 

Als voorbeeld wil ik noemen de uitvoering van een dergelijk systeem in de Dapperbuurt in 

Amsterdam. 

Normaliter hadden wij daar de familiebijeenkomsten op zaterdag, maar door de invoering van het 

systeem met hoge tarieven en onmogelijke  parkeerautomaten, waar ook nog eens het kenteken van 

de auto moest worden ingevoerd, waren wij genoodzaakt uit te wijken naar de zondag, waarop 

gelukkig nog vrij kon worden geparkeerd 

Op de andere dagen leeft de familie in een soort isolement. 

 

In onze wijk zitten wij bovendien niet te wachten op nog meer ontsierende meubelstukken in onze 

wijk. 

Zo zijn er op het Emmaplein reeds 2 parkeerautomaten geplaatst, die tot overmaat van ramp ook nog 

eens zijn voorzien van een paal, met daarop een ontsierend zonnepaneel t.b.v. de nodige 

stroomopwekking. 

 

Helaas heb ik moeten constateren, dat het parkeertarief op het Emmaplein inmiddels is verhoogd van 

het afgesproken tarief van 1 Euro/uur naar een tarief van 2,60 Euro/uur. 

 



Overigens moet ik nog melden, dat het Emmaplein sinds de invoering van het 

belanghebbendenparkeren dag en nacht nagenoeg leeg staat. 

Dit is eeuwig zonde van de voor Haarlem zo broodnodige parkeerplaatsen. 

Wij hebben destijds voor het Emmaplein diverse voorstellen gedaan, doch die zijn helaas niet 

gehonoreerd. 

Overigens was tijdens een in onze wijk gehouden enquête onder 435 huishoudens 84% van de 

ondervraagden voor vrij parkeren op het Emmaplein en 73% voor het invoeren van zogenaamde 

blauwe zones in de rest van onze wijk. 

 

Tot slot wil ik nog even memoreren, dat het een schande is, dat op de Amsterdamse Vaart nog steeds 

die foeilelijke kisten staan, die bovendien het verkeer aldaar ernstig bemoeilijken. 

Niet alleen de aanschaf ervan heeft de gemeente veel geld gekost, maar het onderhoud ervan (wat 

soms te wensen overlaat) is nog steeds een wederkerende kostenpost. 

Ook is deze toegangspoort tot Haarlem toeristisch gezien een aanfluiting! 

 

Ik ben, zoals uit het hiervoor besprokene blijkt, dus tegen fiscalisering van het belanghebbenden 

parkeren en zeer zeker tegen het afschaffen van de papieren bezoekersparkeerschijf! 

 

Ik  dank U voor Uw aandacht en heb er vertrouwen op, dat U o.a. naar aanleiding van mijn betoog 

afziet van de voorgestelde fiscalisering. 

 

H.W. Van Eig. 


